
       

Møteprotokoll  
 

Utvalg: Nordreisa næringsutvalg 
Møtested: Formannskapssalen, Rådhuset 

Dato: 04.06.2020 

Tidspunkt: 09:00 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Jens Severin Giæver Medlem  

Hilde Anita Nyvoll Nestleder AP 

Karl-Gunnar Skjønsfjell Leder H 

Olaug Bergset Medlem SP 

Jan Harald Tørfoss Medlem SP 

Mona Salamonsen Medlem PONÆ 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Oddbjørn Johansen MEDL KRF 

Morten Risto MEDL  

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Ingen kunne møte Oddbjørn Johansen  

Ingen kunne møte Morten Risto  

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Jan Fjære Næringsutvikler 

Dag Funderud Sektorleder drift og utvikling 

  

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 

i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 

 

______________________  _______________________ 

Karl-Gunnar Skjønsfjell  Jan Fjære  

Leder  Utvalgssekretær  

 

______________________  _______________________ 

Hilde Anita Nyvoll              Olaug Bergset 



                                        

 Saksliste 

 

Disponibelt på næringsfondet: 283.000 

Disponibelt på utviklingsfondet: 450.055 

 

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 18/20 Referatsaker   

RS 22/20 Søknad tilrettelegging av Øvre Kirkestilla  2020/25 

RS 23/20 Havneprosjekt - innvilget søknad  2018/192 

RS 24/20 Svar på søknad om støtte fra kommunalt 

næringsfond - midler til markedsføringskurs og 

mentorskap 

 2020/529 

PS 19/20 Klage på behandling av søknad til næringsfondet 

- Nord-Norsk Trafikksystem AS 

 2020/328 

PS 20/20 Søknad om tilskudd fra 

næringsfond/utviklingsfond - Stiftelsen 

krigsminnet Leirbukthula 

 2020/616 

PS 21/20 Søknad om støtte fra kommunalt næringsfond - 

oppstart av digitale kurs - Reisa Skinnprodukter 

Hilde M. Lund 

 2020/549 

PS 22/20 Deltakelse i felles havneprosjekt i Nord-Troms, 

del 3 

 2018/192 

 

 

PS 23/20 Omdisponering av midler til nytt havneprosjekt i 

Rotsund 

 2017/142 

 
Orienteringssak /diskusjonssak:   
Næringsarealer i Nordreisa kommune. Hva har Nordreisa kommune av ferdige regulerte næringsarealer? 

Hvor kan Nordreisa kommune evt. regulere nye næringsarealer? 

 

Administrasjonen orienterte om tilgjengelige næringsarealer i henhold til kommunens arealplan. 

Deretter ble det åpnet opp for en meningsutveksling rundt temaet. Ingen vedtak ble fattet i 

forhold til denne saken. 

http://ntephorte/42ephorte/shared/aspx/default/details.aspx?f=ViewJP%20(UB)&JP_ID=57512
http://ntephorte/42ephorte/shared/aspx/default/details.aspx?f=ViewJP%20(UB)&JP_ID=57512


 

 

 

 

 

PS 18/20 Referatsaker 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 04.06.2020  

 

Behandling: 

Referatsaker ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Referatsaker tas til orientering. 

 

 

PS 19/20 Klage på behandling av søknad til næringsfondet - Nord-Norsk 

Trafikksystem AS 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 04.06.2020  

 

Behandling: 

Næringsutvalget fremmet følgende fellesforslag: 

 

Klagen imøtekommes med ytterligere kr. 50.000 i tilskudd. Vi vektlegger at vi nå kan forvente 

ekstra midler til næringsfondet i forbindelse med Coronapandemien. 

 

Det ble stemt over fellesforslaget satt opp mot kommunedirektørens innstilling. Fellesforslaget 

ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Klagen imøtekommes med ytterligere kr. 50.000 i tilskudd. Vi vektlegger at vi nå kan forvente 

ekstra midler til næringsfondet i forbindelse med Coronapandemien. 

 

 

PS 20/20 Søknad om tilskudd fra næringsfond/utviklingsfond - Stiftelsen 

krigsminnet Leirbukthula 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 04.06.2020  

 



Behandling: 

Næringsutvalget fremmet følgende fellesforslag: 

 

Næringsutvalget mener Leirbukthula er et spennende prosjekt. Vi ser at det er nødvendig med en 

sterkere forankring av prosjektet faglig og kommersielt. Vi ber ordfører invitere stiftelsen til et 

samarbeid om en workshop der lokale, regionale og om mulig nasjonale aktører deltar for en 

videreutvikling av konseptet.  

Vi bevilger inntil kr. 30.000 til en slik workshop. 

 

Det ble stemt over fellesforslaget satt opp mot rådmannens innstilling. Fellesforslaget ble 

enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Næringsutvalget mener Leirbukthula er et spennende prosjekt. Vi ser at det er nødvendig med en 

sterkere forankring av prosjektet faglig og kommersielt. Vi ber ordfører invitere stiftelsen til et 

samarbeid om en workshop der lokale, regionale og om mulig nasjonale aktører deltar for en 

videreutvikling av konseptet.  

Vi bevilger inntil kr. 30.000 til en slik workshop. 

 

 

PS 21/20 Søknad om støtte fra kommunalt næringsfond - oppstart av digitale 

kurs - Reisa Skinnprodukter Hilde M. Lund 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 04.06.2020  

 

Behandling: 

Næringsutvalget fremmet følgende fellesforslag: 

 

Næringsutvalget er veldig positive til søknaden. Men vi ser at det mangler noen opplysninger 

om kostnaden og formål med konsulentbistand og kurs. Vi ønsker også at søker undersøker 

andre finansieringskilder. Vi utsetter derfor saken til neste møte. 

 

Det ble stemt over fellesforslaget satt opp mot rådmannens innstilling. Fellesforslaget ble 

enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Næringsutvalget er veldig positive til søknaden. Men vi ser at det mangler noen opplysninger 

om kostnaden og formål med konsulentbistand og kurs. Vi ønsker også at søker undersøker 

andre finansieringskilder. Vi utsetter derfor saken til neste møte. 

 

 

PS 22/20 Deltakelse i felles havneprosjekt i Nord-Troms, del 3 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 04.06.2020  

 



Behandling: 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Nordreisa kommune deltar i del tre av det felles havneprosjektet i Nord-Troms. Kommunen 

deltar med egen arbeidsinnsats. 

 

 

PS 23/20 Omdisponering av midler til nytt havneprosjekt i Rotsund 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 04.06.2020  

 

Behandling: 

Næringsutvalget fremmet følgende fellesforslag: 

 

Med henvisning til sak 23/20 i næringsutvalget: kr. 300.000 omdisponeres til fremtidig utvikling 

av næringsarealer. 

 

Det ble stemt over fellesforslaget satt opp mot kommunedirektørens innstilling. Fellesforslaget 

ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Med henvisning til sak 23/20 i næringsutvalget: kr. 300.000 omdisponeres til fremtidig utvikling 

av næringsarealer. 

 

 

Saksprotokoll i Nordreisa næringsutvalg - 14.11.2019  

 

Behandling: 

Næringsutvalg fremmet følgende fellesforslag:  

Næringsutvalget ber kommunestyret omdisponere de avsatte midlene, kr. 300.000, fra 

områderegulering på Hjellnes. Midlene avsettes til grunnundersøkelser i Rotsund med tanke på 

etablering av nye næringsarealer.  

 

Det ble stemt over fellesforslaget satt opp mot rådmannens innstilling. Forslaget enstemmig 

vedtatt.  

Vedtak: 

Næringsutvalget ber kommunestyret omdisponere de avsatte midlene, kr. 300.000, fra 

områderegulering på Hjellnes. Midlene avsettes til grunnundersøkelser i Rotsund med tanke på 

etablering av nye næringsarealer.  

 


